
Teammøde administrationen den 4. november 2024 

Deltager: AKN, BBS, DKC og TV 

Afbud: HHB 

  
Nyt Indkøbssystem BBS har sendt mail til alle indkøberne, og anbefalet at de melder dig til 

informationsmøde på Laksetorvet om det nye system. 
 

Regninger specialtandplejen Bettina fra indbetalingskontoret mener, vi gør noget forkert i forhold til 
betaling for specialtandpleje. Det gælder både årlige opkrævninger, der 
bliver sendt til patientens e-boks, og de månedlige træk, der laves i KP-
Pension. Anne har holdt flere møder med indbetalingkontoret og 
kommunens jurister.  
Indtil der er en afklaring, afventer vi ar lave opkrævninger og træk i 
pensionen for specialtandpleje. 
 

Udeblivelser Proceduren for udeblivelser diskuteres. 
Det aftales, at der laves en ny procedure og nye breve. 
Anne og Hanne gennemgår det, inden den nye procedure implementeres. 
 

Jubilæum og runde fødselsdage Der bliver sendt en liste over jubilæum til Anne eller Hanne. 
Runde fødselsdage kan TV finde i SD-Løn. 
 

 
 

 

 
 

 

Eventuelt 
 

 

Næste møde  
 
Husk punkter til dagsorden 

11.11.24 

For referatet TV 
 


